
Протокол № 20

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 19 червня 2017 року                                                     м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (6)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталя Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович,

Здебська Валентина Павлівна,
Могилей Михайло Миколайович,

Відсутні:  (3)
член постійної комісії –Дичко Анатолій Дмитрович,

Монашок Микола Дмитрович,
Ратенко Сергій Леонідович

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  проект  розпорядження  голови  обласної  державної
адміністрації  щодо  обсягу  субвенції  з  державного  бюджету
місцевим бюджетам.

Інформує: Шеремет Сергій  Вікторович –  директор департаменту фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації

2. Про  проект  розпорядження  голови  обласної  державної
адміністрації  щодо  внесення  змін  до  переліку  об’єктів,
фінансування  яких  здійснюється  у  2017  році  за  рахунок  коштів
бюджету розвитку обласного бюджету.

Інформує: Шеремет Сергій  Вікторович –  директор департаменту фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації
Проненко  Сергій  Миколайович –  начальник  управління  капітального
будівництва Кіровоградської обласної державної адміністрації

3. Про клопотання Держгеонадр України щодо продажу на аукціоні
спеціального дозволу на користування надрами родовища літієвих
руд “Надія”.

Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
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4. Про клопотання Держгеонадр України щодо продажу на аукціоні
спеціального  дозволу  на  користування  надрами  Станкуватського
родовища літієвих руд.

Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

5. Про  клопотання  Держгеонадр  України  стосовно  надання
товариству з обмеженою відповідальністю виробничо-комерційній
фірмі “Велта” погодження щодо отримання спеціального дозволу
на  користування  надрами  з  метою  видобування  титанових  руд
Лікарівського родовища.

Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

6. Про  клопотання  щодо  повторного  розгляду  на  черговій  сесії
обласної  ради  питання  стосовно  отримання  Інгульською шахтою
ДП “СхідГЗК” гірничих відводів.

Інформує: Агліулін  Равіль  Мінгаязович –  директор  Інгульської  шахти
державного підприємства “Східний гірничо-збагачувальний комбінат” 
Запрошені: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
Шмельов Юрій Анатолійович – т.в.о. генерального директора ДП “СхідГЗК”
Філіпов  Борис  Миколайович –  голова  первинної  профспілкової  організації
ДП “СхідГЗК”

7. Про  затвердження  регіональної  схеми  екологічної  мережі
Кіровоградської області.

Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

8. Про  виконання  регіональної  екологічної  програми  “Ліси
Кіровоградщини” на 2016-2020 роки.

Інформує: Ревенко  Наталія  Олександрівна –  начальник  Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства

9. Про  виконання  заходів  обласної  цільової  програми  “Питна  вода
Кіровоградської області” на 2012-2020 роки.

Інформує: Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту  житлово-
комунального господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації
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10. Про  виконання  заходів  програми  регулювання  чисельності
безпритульних  тварин  на  території  Кіровоградської  області  на
2012-2017 роки.

Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

11. Про  виконання  Комплексної  програми  захисту  населення
Кіровоградської області від впливу іонізуючого випромінювання на
2014-2018 роки.

Інформує: Слінченко Володимир Андрійович – начальник управління з питань
цивільного захисту Кіровоградської обласної державної адміністрації
Рибальченко  Олег  Миколайович  –  директор  департаменту  охорони  здоров'я
Кіровоградської обласної державної адміністрації 

12. Про  реалізацію  завдань  та  заходів  обласної  програми
забезпечення молоді житлом на 2013-2017 роки.

Інформує: Сергієнко  Максим  Володимирович –  директор  регіонального
управління  ДСФУ  “Державний  фонд  сприяння  молодіжному  житловому
будівництву” у Кіровоградській області

13. Про лист асоціації “Союз бірж України” щодо усунення порушень
діючого  законодавства  у  сфері  організації  ринку  необробленої
деревини на Кіровоградщині.

Інформує: Крамаренко Віталій Леонідович –  генеральний директор товарної
біржі “Кіровоградська аграрна біржа”

14. Про  повторну  петицію-вимогу  представників  громадськості
Олександрійського регіону Кіровоградської області.

Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної комісії обласної ради

15. Про лист Кіровоградської обласної державної адміністрації щодо
забезпечення стабільної роботи ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної комісії обласної ради
Шепель Андрій Володимимрович –  начальник управління майном виконавчого
апарату обласної ради

1. Про проект розпорядження голови обласної державної адміністрації
щодо обсягу субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам.

Слухали  : інформацію  заступника  директора  департаменту  фінансів
облдержадміністрації Серпокрилової Н.Г. про проект  розпорядження  голови
облдержадміністрації “Про затвердження передбаченого у 2017 році обласному
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бюджету  обсягу  субвенції  з  державного  бюджету  місцевим  бюджетам  на
здійснення заходів щодо соціально-економічного розвитку окремих територій”.

За інформацією, Згідно з розпорядженням Кабінету Міністрів України від
11 травня 2017 року 

№ 310-р  "Деякі  питання  розподілу  у 2017  році  субвенції  з  державного
бюджету  місцевим  бюджетам  на  здійснення  заходів  щодо  соціально  –
економічного  розвитку  окремих  територій"  обласному  бюджету
Кіровоградської  області  передбачена  субвенція  з  державного  бюджету
місцевим  бюджетам  на  здійснення  заходів  щодо  соціально-економічного
розвитку  окремих  територій  (далі  –  Субвенція)  у  сумі  6000  тис.грн.  та
затверджено  перелік  об'єктів,  фінансування  яких  буде  здійснюватись  за
рахунок цих коштів.

Пунктами 7 і 14 рішення обласної ради від 23 грудня 2016 року № 198
"Про  обласний  бюджет  на  2017  рік"  (із  змінами)  обласній  державній
адміністрації надано право протягом 2017 року затверджувати за погодженням
з  постійними  комісіями  обласної  ради  з  питань  бюджету,  фінансово-
економічної  політики  та  інвестицій  і  з  питань  житлово-комунального
господарства, будівництва та використання природних ресурсів  з наступним
внесенням змін до рішення обласної ради про обласний бюджет:

зміни  і  доповнення  до  переліку об'єктів,  видатки  на  які  проводяться  за
рахунок коштів бюджету розвитку обласного бюджету, обсягів їх фінансування
та співфінансування;

у разі передбачення для області додаткових міжбюджетних трансфертів з
державного бюджету та/або зміни їх обсягів – розподіл та перерозподіл, зміни
обсягів  зазначених  трансфертів  між  районними,  міськими  (міст  обласного
значення)  бюджетами,  бюджетами  об’єднаних  територіальних  громад  та
головними розпорядниками коштів обласного бюджету.

Як  висновок,  голова  постійної  комісії  Кайдаш  Ю.А.  поставив  на
голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Погодити проект розпорядження голови  облдержадміністрації “Про

затвердження передбаченого у 2017 році обласному бюджету обсягу субвенції
з  державного  бюджету  місцевим  бюджетам  на  здійснення  заходів  щодо
соціально-економічного розвитку окремих територій”.

Голосували: “за”-6 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 164 (додається).

2. Про проект розпорядження голови обласної державної адміністрації
щодо внесення змін до переліку об’єктів, фінансування яких здійснюється
у 2017 році за рахунок коштів бюджету розвитку обласного бюджету.

Слухали: інформацію  заступника  директора  департаменту  фінансів
облдержадміністрації  Серпокрилової  Н.Г.,  заступника начальника управління
капітального  будівництва  облдержадміністрації  Царьова  І.В.  про  проект
розпорядження голови обласної державної адміністрації щодо внесення змін до
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переліку  об’єктів,  фінансування  яких  здійснюється  у  2017  році  за  рахунок
коштів бюджету розвитку обласного бюджету.

За інформацією, проектом розпорядження передбачається внести зміни і
доповнення  до  переліку  об'єктів,  видатки  на  які  у  2017  році  будуть
проводитися за рахунок коштів бюджету розвитку обласного бюджету, а саме
по  головному  розпоряднику  коштів  обласного  бюджету  –  управлінню
капітального  будівництва  облдержадміністрації  за  рахунок  зменшення
видатків,  передбачених  за  КПКВК  4716310  "Реалізація  заходів  щодо
інвестиційного  розвитку  території"  на  фінансування  об'єкта  "Реставрація
Кіровоградської  обласної  спеціалізованої  дитячо-юнацької  спортивної  школи
олімпійського резерву "Надія" по вул.Велика Пермська, 1, м.Кропивницький (з
виготовленням  проектно-кошторисної  документації)"  на  суму  480,0  тис.грн.
передбачити відповідно на цю ж суму видатки за КПКВК 4715031 "Утримання
та  навчально-тренувальна  робота  комунальних  дитячо-юнацьких  спортивних
шкіл" на фінансування об'єкта "Капітальний ремонт зовнішніх теплових мереж
та  приміщення  залу  важкої  атлетики  будівлі  Кіровоградської  обласної
спеціалізованої  дитячо-юнацької  спортивної  школи  олімпійського  резерву
“Надія”(з виготовленням проектно-кошторисної документації).

Відповідно до пункту 7 рішення обласної ради від 23 грудня 2016 року №
198  "Про  обласний  бюджет  на  2017  рік"  (із  змінами)  обласній  державній
адміністрації надано право протягом 2017 року за попереднім погодженням з
постійними комісіями обласної ради з питань бюджету, фінансово-економічної
політики  та  інвестицій  і  з  питань  житлово-комунального  господарства,
будівництва та використання природних ресурсів затверджувати з наступним
внесенням  змін  до  рішення  обласної  ради  про  обласний  бюджет  зміни  і
доповнення до переліку об'єктів, видатки на які проводяться за рахунок коштів
бюджету розвитку обласного бюджету.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Погодити проект розпорядження голови  облдержадміністрації “Про

внесення  змін  до  переліку  об’єктів,  фінансування  яких  здійснюється  у
2017 році за рахунок коштів бюджету розвитку обласного бюджету”.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 165 (додається)

3.  Про клопотання Держгеонадр України щодо продажу на аукціоні
спеціального  дозволу  на  користування  надрами  родовища  літієвих  руд
“Надія”.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  інфраструктури  та
промисловості  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Корнюші
О.П.  щодо  клопотання  Держгеонадр  України  щодо  продажу  на  аукціоні
спеціального дозволу на користування надрами родовища літієвих руд “Надія”.

За  інформацією,  розроблення  даного  проекту  рішення  обласної  ради
обумовлено  вимогами чинного  законодавства  України  у сфері  використання
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надр  щодо   погодження  клопотань  про  надання  спеціальних  дозволів  на
користування  надрами  з  органами  місцевого  самоврядування,  враховуючи
клопотання Державної служби геології та надр України від 15 травня 2017 року
№  10840/13/12-17  щодо  продажу  на  аукціоні  спеціального  дозволу  на
користування  надрами  родовища  літієвих  руд  “Надія”,  розташованого  на
території Добровеличківського району Кіровоградської області.

Згідно з абзацом п'ятим та шостим пункту 6 Порядку проведення аукціонів
з  продажу  спеціальних  дозволів  на  користування  надрами,  затвердженого
постановою  Кабінету  Міністрів  України  від  30  травня  2011  року  №  594,
організатор  аукціону  з  продажу  спеціальних  дозволів  на  користування
надрами,  яким  виступає  Державна  служба геології  та  надр  України,  готує  з
урахуванням  заяв,  поданих  юридичними  особами  та  фізичними  особами  —
підприємцями, пропозиції щодо визначення переліку ділянок надр, дозволи на
користування якими виставляються на аукціон,  та разом з програмами робіт
погоджує  їх  з  відповідними  обласними  радами  —  стосовно  користування
ділянками надр, що містять корисні копалини загальнодержавного значення.

Згідно з пунктом 3 статті 9-1 Кодексу України “Про надра” погодження
клопотань  про  надання  спеціальних  дозволів  на  користування  надрами  для
розробки родовищ корисних копалин загальнодержавного значення належить
до компетенції обласних рад.

 За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Внести відповідний проект рішення обласної ради з даного питання на

розгляд обласної ради.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 166 (додається)

4.  Про клопотання Держгеонадр України щодо продажу на аукціоні
спеціального  дозволу  на  користування  надрами  Станкуватського
родовища літієвих руд.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  інфраструктури  та
промисловості  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Корнюші О.П.  щодо  клопотання  Держгеонадр  України  щодо  продажу  на
аукціоні  спеціального  дозволу  на  користування  надрами  Станкуватського
родовища літієвих руд.

 За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Внести відповідний проект рішення обласної ради з даного питання на

розгляд обласної ради.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)
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Вирішили:  Рішення № 167 (додається)

5.  Про  клопотання  Держгеонадр  України  стосовно  надання
товариству  з  обмеженою  відповідальністю  виробничо-комерційній  фірмі
“Велта”  погодження  щодо  отримання  спеціального  дозволу  на
користування надрами з метою видобування титанових руд Лікарівського
родовища.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  інфраструктури  та
промисловості  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Корнюші О.П.,  виконавчого  директора  ТОВ  ВКФ  “Велта”  Вольського  Ю.В.
щодо  клопотання  Держгеонадр  України  стосовно  надання  товариству  з
обмеженою  відповідальністю  виробничо-комерційній  фірмі  “Велта”
погодження щодо отримання спеціального дозволу на користування надрами з
метою видобування титанових руд Лікарівського родовища.

 За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Внести відповідний проект рішення обласної ради з даного питання на

розгляд обласної ради.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 168 (додається)

6.  Про  клопотання  щодо  повторного  розгляду  на  черговій  сесії
обласної  ради  питання  стосовно  отримання  Інгульською  шахтою
ДП “СхідГЗК” гірничих відводів.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  інфраструктури  та
промисловості  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Корнюші О.П.,  директора  Інгульської  шахти  державного  підприємства
“Східний гірничо-збагачувальний комбінат” Агліуліна Р.М., т.в.о. генерального
директора ДП “СхідГЗК” Шмельова Ю.А. та голови первинної профспілкової
організації ДП “СхідГЗК” Філіпова Б.М. стосовно клопотань щодо повторного
розгляду  на  черговій  сесії  обласної  ради  питання  стосовно  отримання
Інгульською шахтою ДП “СхідГЗК” гірничих відводів.

 За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. запропонував:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  повторно  розглянути  на

пленарному засіданні обласної ради питання стосовно отримання Інгульською
шахтою ДП “СхідГЗК” гірничих відводів.

3. Рекомендувати ДП “СхідГЗК” підписати меморандум про співпрацю і
партнерство  між  ДП  “СхідГЗК”,  ДК  “Ядерне  паливо”,  Кіровоградською
обласною радою та Кіровоградською обласною державною адміністрацією до
22 червня 2017 року.

Голосували: “за”-5 осіб 
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“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 169 (додається)

7.  Про  затвердження  регіональної  схеми  екологічної  мережі
Кіровоградської області.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.
стосовно регіональної схеми екологічної мережі Кіровоградської області.

 За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. запропонував наступний проект рішення комісії: 

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради підтримати запропонований

проект рішення обласної ради з зазначеного питання.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 170 (додається)

8.  Про  виконання  регіональної  екологічної  програми  “Ліси
Кіровоградщини” на 2016-2020 роки.

Слухали: інформацію начальника Кіровоградського обласного управління
лісового  та  мисливського  господарства  Ревенко  Н.О.  щодо  виконання
регіональної екологічної програми “Ліси Кіровоградщини” на 2016-2020 роки.

 За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. запропонував наступний проект рішення комісії: 

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Визнати,  що завдання  та  заходи  регіональної  екологічної  програми

“Ліси Кіровоградщини” на 2016-2020 роки виконуються на достатньому рівні.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення “ 171 (додається)

9.  Про  виконання  заходів  обласної  цільової  програми  “Питна  вода
Кіровоградської області” на 2012-2020 роки.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Довжук О.В.
щодо  виконання  заходів  обласної  цільової  програми  “Питна  вода
Кіровоградської області” на 2012-2020 роки.

 За результатами обговорення даного питання,  поставив на голосування
наступний проект рішення комісії: 

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)
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Вирішили:  Рішення № 172 (додається)

10.  Про  виконання  заходів  програми  регулювання  чисельності
безпритульних  тварин  на  території  Кіровоградської  області  на
2012-2017 роки.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.
щодо  виконання  заходів  програми  регулювання  чисельності  безпритульних
тварин на території Кіровоградської області на 2012 2017 роки.

 За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії: 

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2.Рекомендувати  департаменту  екології  та  природних  ресурсів

Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  надати  обласній  раді
інформацію з даного питання для її розгляду на наступному засіданні постійної
комісії обласної ради за участю представників Кіровоградської міської ради.

Голосували: “за”-6 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 173 (додається)

11.  Про  виконання  Комплексної  програми  захисту  населення
Кіровоградської  області  від  впливу  іонізуючого  випромінювання  на
2014-2018 роки.

Слухали: інформацію начальника управління з питань цивільного захисту
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Слінченка  В.А.,  директора
департаменту  охорони  здоров'я  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації  Рибальченка  О.М.  щодо  Комплексної  програми  захисту
населення Кіровоградської області від впливу іонізуючого випромінювання на
2014 2018 роки.

 За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:  

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Прийнято рішення № 174 (додається)

12. Про реалізацію завдань та заходів обласної програми забезпечення
молоді житлом на 2013-2017 роки.

Слухали: інформацію  директора  регіонального  управління  ДСФУ
“Державний  фонд  сприяння  молодіжному  житловому  будівництву”  у
Кіровоградській  області  Сергієнка  М.В.  про  реалізацію  завдань  та  заходів
обласної програми забезпечення молоді житлом на 2013-2017 роки.

Як  підсумок  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:  
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1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Вважати за доцільне продовжити на території Кіровоградської області

реалізацію завдань та заходів стосовно забезпечення молоді житлом. 
Голосували: “за”-6 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення  № 175 (додається)

13. Про лист асоціації “Союз бірж України” щодо усунення порушень
діючого законодавства у сфері організації ринку необробленої деревини на
Кіровоградщині.

Обговоривши інформацію асоціації “Союз бірж України” щодо усунення
порушень  чинного  законодавства  України  у  сфері  організації  ринку
необробленої  деревини  на  Кіровоградщині, голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:  

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати Кіровоградському обласному управлінню лісового та 

мисливського господарства надати обласній раді інформацію з даного питання.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 176 (додається)

14. Про  повторну  петицію-вимогу  представників  громадськості
Олександрійського регіону Кіровоградської області.

Відповідно до статті  47 Закону України “Про місцеве самоврядування в
Україні”,  Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради,  обговоривши  зміст
повторної  петиції-вимоги  представників  громадськості  Олександрійського
регіону Кіровоградської області, розглянуто порушені питання і, з урахуванням
результатів  їх  попереднього  розгляду,  голова постійної  комісії  Кайдаш Ю.А.
поставив на голосування наступний проект рішення комісії:  

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
Голосували: “за”-6 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 177 (додається)

15. Про лист Кіровоградської обласної державної адміністрації щодо
забезпечення стабільної роботи ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Слухали: інформацію начальника управління майном виконавчого апарату
обласної  ради  Шепеля  А.В.  про  лист  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації  щодо  забезпечення  стабільної  роботи  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:  

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
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2. Рекомендувати Кіровоградській обласній державній адміністрації 
розглянути можливість виділити фінансову допомогу ОКВП “Дніпро-
Кіровоград” під час уточнення обласного бюджету на 2017 рік.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 178 (додається)

На цьому голова постійної комісії обласної ради Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання  комісії  закритим  та  подякував  усім  членам  постійної  комісії  за
активну участь у роботі комісії.

Голова постійної комісії                                                                 Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                               А.Погребнюк


